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خوزه: آمدهام پرسپوليس را به حقش برسانم

وجه اشتراك مربيان خوب و كارنامهداري كه در اين چند سال به ايران آمدهاند، همينها بوده است؛ با اطمينان حرف

ميزنند، صادق هستند، قول قهرماني نميدهند و وارد حاشيه نميشوند.

در مصر هم قول قهرماني ندادم، اما 20 جام با &#171;الاهلي&raquo; بهدست آورديم
خوزه: آمدهام پرسپوليس را به حقش برسانم

وجه اشتراك مربيان خوب و كارنامهداري كه در اين چند سال به ايران آمدهاند، همينها بوده است؛ با اطمينان حرف ميزنند، صادق
هستند، قول قهرماني نميدهند و وارد حاشيه نميشوند.

مانوئل خوزه يا به قول خودش ژوزه هم با همين مشخصهها به هتل آكادمي فوتبال آمد تا به عنوان سرمربي جديد پرسپوليس رودر
روي نزديك به 60 خبرنگار و عكاس ايراني قرار بگيرد.

پيرمرد 66 ساله پرتغالي در ابتداي صحبتهاي خود، پذيرش سكان هدايت پرسپوليس را يكي از بزرگترين چالشهاي زندگي
فوتبالياش برشمرد و با اشاره به زمان كم باقيمانده تا شروع رقابتهاي اين فصل ليگ برتر گفت: من بايد 45 يا حدا قل 30 روز
پيش اينجاميبودم، ولي حالا فقط 15 روز براي ساختن پرسپوليس زمان دارم. اين خود چالشي بزرگ است. ما زمان زيادي نداريم و

بايد براي ساختن تيمي كه هواداران ميخواهند، سخت تلاش كنيم.

دشواريهاي خوزه زماني بيشتر ميشود كه بدانيم او هيچ شناختي هم از فوتبال ايران و بازيكنان ايراني ندارد. با اين حال اين مربي
پرتغالي هم به كارش اعتقاد دارد و هم با آرامش و اعتماد به نفس بالا، از آنچه در سر دارد حرف ميزند: من 66 سال دارم و از اين
ميزان 50 سال را در فوتبال بودهام. بعضي وقتها انسان ميتواند به ذهن و تجربهاش اعتماد كند. باشگاه مجموعهاي از اطلاعات به
من داده و در آينده هم خواهد داد تا هويت فوتبال ايران و بازيكنان پرسپوليس را بيشتر بشناسم. اين كه فوتبال ايران را نميشناسم
واقعيت دارد، اما فوتبال جهاني را ميشناسم و در عين حال معتقدم كه زبان فوتبال، جهاني است. من زماني كه به مصر رفتم هيچ
شناختي از فوتبال اين كشور نداشتم و فقط از اهرام ثلاثه چيزهايي شنيده بودم. اينجا هم قطعا حداكثر تلاشم را براي دريافت
بيشترين اطلاعات از فوتبال ايران و بازيكنان ايراني خواهم داشت و سعي ميكنم با ارزش تيمها آشنا شوم. فراموش نكنيد فوتبال در
لحظه جاري است و گذشته و آينده آن خيلي مهم نيست. مهم اين است كه در وضعيت فعلي چطور بايد كار كنيم و بخوبي جلو برويم.

در چنين شرايطي طبيعي است كه خوزه قول قهرماني ندهد. البته گرفتن قول قهرماني، سوالي است كه معمولا از سوي خبرنگاران
ايراني در نشستهاي خبري از مربيان پرسيده ميشود.

واكنش خوزه به اين سوال در نوع خودش جالب است: در فوتبال با قول دادن نميتوان كاري از پيش برد، ضمن اين كه من اعتقاد
دارم كسي كه قول قهرماني ميدهد چيز زيادي از فوتبال نميداند. تنها قولي كه ميتوان بدهم اين است كه آنچه در توان دارم براي
كمك به اين تيم بگذارم. من در مصر هم در ابتدا همين قول را دادم اما در ادامه موفق شديم ظرف هشت سال 20 جام براي الاهلي

بياوريم كه هشت تاي آن در سطح قارهاي بود.

اينجا هم همه ما ميخواهيم موفق باشيم. من و دستيارانم اينجا هستيم كه تيم را قهرمان كنيم. بازيكنان هم ميخواهند اتفاقهاي
فصل گذشته ديگر تكرار نشود. پس بايد ذهن بازيكنان را براي اين موفقيت بزرگ آماده كرد. من تنها ميتوانم قول دهم كه در اين

فصل، مثل فصل گذشته دوازدهم نميشويم.

خوزه هر چند شناخت چنداني از پرسپوليس نداشت، اما در مورد اين تيم اين نكته را بخوبي ميدانست كه در 10 سال اخير فقط دو
بار قهرمان ليگ شده است. او اين را برازنده تيم بزرگي چون پرسپوليس ندانست و گفت: تلاش ميكنيم با متحول كردن پرسپوليس و

ارائه بازيهايي تماشاگرپسند، اين تيم را به حقش، يعني قهرماني برسانيم.

پرهيز از حاشيه

خوزه 36 سال است كه به عنوان مربي فعاليت ميكند، اما در تمام اين سالها، براي نخستين بار بود كه او قبل از امضاي قرارداد با
تيمي، ميپذيرفت كه در نشست خبري شركت كند. مربي پرتغالي پرسپوليس با اعتراف به اين موضوع، اعتماد به صحبتهاي
رويانيان را دليل اصلي حضور در نشست خبري برشمرد، اما مشخص بود كه بخوبي راهكار مواجهه با پرسشهاي حاشيهاي را هم بلد
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است. يكي از همين پرسشها، به رابطه نه چندان خوب او با كارلوس كرش، سرمربي پرتغالي تيم ملي ايران مربوط ميشد، اما خوزه
در پاسخ به آن گفت: شما از كجا ميدانيد ما با هم مشكل داريم؟! من الان كه اينجا هستم به اين خاطر است كه حداكثر كمكم را براي
موفقيت پرسپوليس داشته باشم و با حل كردن مشكلات به تيم ملي ايران هم كمك كنم. من هيچوقت براي تيم ملي مشكلساز
نبودهام و به خودم اجازه نميدهم سدي در برابر برنامههاي تيم ملي باشم. از شما هم ميخواهم اجازه بدهيد در مورد تيم ملي
صحبتي نكنم.خوزه در واكنش به پرسش خبرنگاري كه پرسيد ظاهرا شما با روزنامه آلوويو مصاحبه كرده و در زمان پيوستن كرش به
تيم ملي ايران گفته بوديد اين مربي به درد همان فوتبال فرسوده ايران ميخورد، نيز گفت: من چنين مصاحبهاي انجام ندادهام.
بعضي روزنامهها و سايتها ميتوانند هر چيزي بنويسند، اما اين مصاحبه واقعيت ندارد. من هيچگاه در مورد حضور كرش در فوتبال
ايران صحبت نكردهام.او حتي زماني كه صحبت از اهميت بردن شهرآورد شد هم براي استقلاليها كري نخواند تا حساسيتها را
بيدليل افزايش ندهد. سرمربي جديد پرسپوليس كه به سلطان بردن داربيها معروف است، در اين باره گفت: در خيلي از كشورها
بردن بازي داربي خيلي مهم است. حتي بيشتر از قهرمان شدن در ليگ. اما براي ما هدف اصلي قهرماني ليگ است. در كشورهايي كه
مربيگري كردم داربيهاي زيادي را بردم، در پرتغال مقابل بنفيكا يك داربي را هفت بر يك بردم كه تاريخي شد و در مصر هم مقابل
الزمالك شش بر يك پيروز شديم كه آن هم در تاريخ ثبت شد. همچنين در عربستان در سه داربي كه بازي كرديم، دو مساوي و يك برد
كسب كرديم. اميدوارم در ايران هم اين سنت تكرار شود. ما در هفته ششم داربي را پيشرو داريم و بايد تلاش كنيم تا آن زمان به

شرايط خوبي برسيم.

پرسپوليس، گزينه اول زايد

ايمون زايد، مهاجم ليبيايي فصل گذشته پرسپوليس روز دوشنبه به تهران ميآيد و در صورت توافق با اين تيم قرارداد رسمي خود را
امضا ميكند. گزينه اول او در ايران پرسپوليس است و در صورتي كه اين اتفاق نيفتد ايمون به چند پيشنهاد ديگرش فكر ميكند. البته

او قاطعانه اعلام كرده دوست دارد دوشنبه كارش را با پرسپوليس شروع كند.

همه دستياران خوزه در پرسپوليس

مانوئل خوزه، دستيارانش را معرفي كرد، بدون آنكه نامي از حميد درخشان در ميان آنها باشد. البته در تيم فني خوزه، محسن عاشوري
تنها دستيار ايراني اين مربي پرتغالي در پرسپوليس خواهد بود. خلاصهاي از بيوگرافي مربيان جديد پرسپوليس در زير آمده است:

دستيار اول: پدرو بارني (پرتغال)

دستيار اول خوزه، رابطه نزديكتري با اين مربي پرتغالي دارد، چراكه به گفته خوزه، شاگرد او به شمار ميرود. پدرو در سالهاي 1984
تا 1995 در تيمهاي مطرحي چون بواويشتا و اسپورتينگ ليسبون پرتغال بازي كرده است. اين مربي 45 ساله از سال 2010 هرجا كه

خوزه سرمربي بوده، به عنوان دستيار اول در كنارش بوده است؛ در تيم ملي آنگولا، الاتحاد عربستان، الاهلي مصر و حالا پرسپوليس.

دستيار دوم: محسن عاشوري (ايران)

نيازي به معرفي ندارد. 10 سال به عنوان بازيكن در پرسپوليس بازي كرد و سابقه مربيگري در تيمهاي جوانان و اميد پرسپوليس را هم
در كارنامه دارد. او مربيگري را از همين پرسپوليس آغاز كرد و بعد از حضور روي نيمكت تيمهاي پاس همدان و پيكان، سال گذشته نيز

به عنوان دستيار در كنار حميد استيلي و مصطفي دنيزلي به عنوان يكي از مربيان پرسپوليس فعاليت كرد.

مربي بدنساز: فيدال گو (پرتغالي)

او جايگزين فرهاد چيذري شد كه در روزهاي گذشته پرسپوليس را تمرين داده بود. سابقه همكاري او با خوزه به 4 سال آخر حضور اين
مربي در الاهلي مصر برميگردد.

آناليزور: اسكار اليزوندو (آرژانتين)

سابقه همكاري او با خوزه چيزي در حدود 3 سال است. خوزه در معرفي اسكار، او را دوست مارادونا معرفي كرد. او آناليزور اين فصل
پرسپوليس است و وظيفه اش زير نظر گرفتن ساير بازيهاي ليگ برتر است. خوزه از كيفيت كار اسكار بشدت رضايت دارد.

مربي دروازهبانها: احمد ناجي (مصر)
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در تمام سالهايي كه خوزه سرمربي الاهلي مصر بود، مربي دروازهبانهاي تيم او همين مربي مصري بود. او با تماس تلفني خوزه، كار
در پرسپوليس را پذيرفت و بــزودي براي تمرين دادن دروازهبانهاي پرسپوليس به ايران ميآيد.

رضا پورعالي / گروه ورزش
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